

Dear CRSD 127.5 Community -

This evening, Community High School District 218, which includes Richards High School, announced their intention to pause in-person instruction for a minimum of two weeks. At this time, Chicago Ridge School District 127.5 will continue to offer both a remote and in-person am/pm model. As I wrote last week, we are currently seeing rising Covid-19 numbers throughout the state. The district tracks these numbers, but we also look at data that includes student attendance, staff attendance, whether safety measures can be fully implemented, local COVID-19 data, availability of testing, PPE supplies, and in-person data from other districts.

District 127.5 continues to monitor positivity rates in Chicago Ridge, Oak Lawn, and other surrounding communities. Additionally we are watching student and staff positive cases and quarantines due to close contacts. To keep the community informed on these numbers in the school district, we launched a [dashboard](#) that can be found here. This information is updated weekly to reflect current numbers and trends. You can also find positivity trends by zip code using [this](#) tool created by Northwestern University. Both of these sites can be found on the [district's website](#) under the 2020-2021 Important Updates tab on the left-hand side.

Over the past couple of weeks there have been a number of times where questions have arisen about whether or not a student should come into school due to the presence of illness in the household or the potential for COVID-19 exposure. Special attention is warranted at this time due to the recent increase in the number of COVID-19 cases in our region and our return to in-person instruction. I want to take this opportunity to once again relay the exclusion criteria, per the Illinois Department of Public Health in the attached document.

Sincerely,

Dr. Adam Thorns

Superintendent

[QuarantineQuestions.pdf](#)

أعزائنا أولياء أمور الطلبة بمنطقة شيكاغو ريج 127.5 ،،

تحية طيبة وبعد:

هذا المساء، أعلنت ادارة التعليم العالي 218 التي تشمل مدرسة هارولد ريتشاردز الثانوية Richards High School نيتها تعليق الدراسة الشخصية in-person مدة لا تقل عن اسبوعين، اما نحن في إدارة التعليم بمنطقة شيكاغو ريج Chicago Ridge School District 127.5 فسوف نستمر في تقديم نموذج التعليم الشخصي والتعليم عن بعد الصباحي والمسائي remote and in-person am/pm mode. وكما ذكرت لكم في الأسبوع الماضي، فإننا نشاهد حالياً ارتفاع في أعداد حالات الإصابة بكوفيد - 19 في الولاية. وفي الوقت الذي تتابع فيه ادارة المنطقة هذه الاعداد، فاننا كذلك نراقب البيانات الأخرى التي تشمل: دوام الطلاب، دوام الموظفين، مدى تطبيق إجراءات السلامة بصورة كاملة، بيانات كوفيد -19 المحلية، توفر الفحوص، مواد الوقاية الشخصية وبيانات الدوام الشخصي الخاصة بإدارات التعليم الأخرى.

كذلك، فإن إدارة التعليم بمنطقة شيكاغو ريج 127.5 تراقب معدلات الإصابة الإيجابية بمنطقة شيكاغو ريج، اوكلون والمناطق الأخرى المجاورة. هذا بالإضافة إلى مراقبة حالات الطلاب والموظفين المصابين وحالات العزل بسبب التواصل عن قرب. ولغرض اطلاع الأهالي على هذه الأعداد في مدارس إدارة التعليم، فقد أنشأنا لوحة مباشرة [dashboard](#) يمكنكم الاطلاع عليها هنا، حيث يتم تحديث المعلومات بها بصورة اسبوعية لكي تعكس الاعداد والاتجاهات الحالية. كذلك يمكنكم الاطلاع على اتجاهات الإصابة الإيجابية باستخدام الرمز البريدي zip code مستخدمين هذه الاداة [this tool](#) التي استحدثتها جامعة نورثويسترن Northwestern University. كما ويمكنكم الاطلاع على هذه المواقع من خلال مواقع الديستركت [district's website](#) ضمن مفتاح التحديثات الهامة 2020-2021 في الجهة اليسرى.

وخلال الأسابيع القليلة الماضية، كانت هناك عدد من المرات التي تم بها طرح أسئلة حول فيما إذا كان ينبغي للطلاب الدوام في المدرسة من عدمه، وذلك بسبب وجود حالة مرضية في البيت أو التعرض المحتمل لفيروس كوفيد -19. ولذا من المطلوب الان بذل انتباه خاص، وذلك بسبب الزيادة الأخيرة بحالات الإصابة بكوفيد -19 في منطقتنا وكذلك عودتنا للدراسة في المدرسة in-person instruction، ولذا فإني انتهز هذه الفرصة لانقل اليكم مرة اخرى معايير الاقصاء exclusion criteria وفقاً لإدارة الصحة العام بولاية إلينوي ضمن الوثيقة المرفقة.

ولكم خالص تحياتنا،،

د. آدم ثورنز

المشرف العام على المدارس

[QuarantineQuestions.pdf](#)

